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Jest pewnym, że Paulo Dybala nie zagra w przyszłym sezonie w Palermo.

Prezydent tego klubu, Maurizio Zamparini, wystawił piłkarza na sprzedaż i

gra w mediach na podniesienie jego ceny. 40 mln euro to kwota, poniżej

której nie zejdzie ekscentryczny włodarz Palermo. W wywiadach dla 

laroma24.it i Tuttosport zdradził wiele, jeśli chodzi o potencjalną

sprzedaż. 

 

Zamparini dla Tuttosport:

- Do końca kwietnia zostanie sprzedany. Roma i Juve to zespoły najbardziej

zainteresowane moim chłopakiem. Ktoś taki jak Dybala przydałby się Giallorossim.

Oni nie mają problemów z pieniędzmi. Są też kluby zza granicy. W porozumieniu ze

mną Triulzi porusza się między Londynem i Paryżem, aby zebrać wszystkie oferty,

które potem ocenimy wspólnie. Znów spotkam się z Marottą, kto wie, być może

powiększy swoją ofertę.

 

Zamparini dla laroma24.it:

Powiedziałeś w jednym wywiadzie, że Roma jest zainteresowana Dybalą.

Giallorossi przedstawili oficjalną ofertę?

- Tak, to prawda, Roma jest zainteresowana Dybalą, ale nie przedstawiła oficjalnej

oferty. Klub z Rzymu powiedział, że chłopak ich interesuje. W najbliższych dniach

spotkam się z Sabatinim i potem zobaczymy.

Najlepsza ofertę do tej pory złożył we Włoszech Juventus, około 32

milionów?

- Jeśli nie dadzą 40 mln euro, nikomu go nie sprzedam. Odejdzie za granicę.

Zza granicy wpłynęły oferty na poziomie 40 milionów?

- Tak, zza granicy napłynęły bardzo poważne oferty. Gracz wolałby zostać we

Włoszech, jeśli jednak zapłacą więcej, odejdzie oczywiście również za granicę. We

Włoszech są pieniądze...

 

Chciałbyś jednak 40 mln euro, bez graczy na wymianę czy

zaakceptowałbyś jakiegoś dobrego młodego piłkarza w zamian?
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- Ależ nie, jakiś młody gracz mógłby znaleźć się w transakcji. Zobaczymy.

 

Czy w tym przypadku Giallorossi mogliby ci zaoferować jakiegoś młodego

interesującego gracza?

- Mnie, dla przykładu, interesuje Viviani, pomocnik, który gra na wypożyczeniu w

Latinie.

 

Verde?

- Nie, interesuje mnie tylko jeden zawodnik.
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